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1. Godkjenning av dagsorden
- Godkjent. Tilbakemelding om at punkt 5 var noe uklar

2. Godkjenning av referat
- Godkjent

3. Godkjenning av årshjul

Årshjulet ble gjennomgått og endringer ble lagt inn. Se vedlegg. Opprinnelig utkast er lagt ut på
nettsidene og vil oppdateres samtidig som øvrige oppdateringer skal gjøres.

4. Dugnad
- Det er lagt ut ny informasjonstekst om dugnadsmodellen på skolens nettsider. Denne er

endret i tråd med det vi har snakke tom tidligere med mer fokus på psykososiale tiltak og
mindre fokus på klasseturen.

- Forslag om å tydeliggjøre at trinnene kan velge alternative dugnader I SAMRÅD MED
dugnadskoordinator, slik at vi sikrer at det ikke blir overlappende dugnader mellom trinn etc.
Hilde sørger for at oppdatering legges inn på nettsiden når denne skal revideres. Endrer med
en gang i dokumentet.

- Se skrivet her: https://www.lillehammer.kommune.no/soere-aal-skole.458291.no.html

Tilbakemeldinger fra foreldremøtene som har drøftet dugnadsmodellen hittil:

- Ingen tilbakemeldinger om at det grunnleggende ved dugnadsmodellen bør endres.

https://www.lillehammer.kommune.no/soere-aal-skole.458291.no.html


- Sjusjøen er dyrt, men det er ønskelig at den opprettholdes. Spørsmål om det er mulig å få

ned bussutgiftene. Forståelse for at det er behov for å ha turen et sted egnet for rullestol.

- Det dukket opp et spørsmål om hvorvidt prinsippet om at skolen skal være gratis ivaretas

med opplegget rundt Sjusjøenturen – brytes dette når fau betaler bussturen til Sjusjøen og

det skjer i skoletiden og lærere deltar og lønnes? Kanskje, men Fred kommenterer at

utflukten trolig ville blitt lagt til et annet og rimeligere sted dersom skolen hadde betalt for

turen.

- Tilbakemeldinger om at klasseturen er super, men også tilbakemelding om lang busstur (da

var det Kragerø og litt lenger reise) og at det bør vurderes alternativer for å redusere

kostnadsnivået..

- 3.klasse-møte ga uttrykk for at mange satt med mangelfull informasjon. Eline har derfor

skriblet ned noen spørsmål og svar. Hun sender dette til dugnadsgruppa.

- Alle samstemte i at 7.trinn bør ha dugnad

- Flere stilte spørsmål om man kunne gjort andre og mer inntektsgivende aktiviteter for å

skape inntekter?

- To veier som må jobbes videre med i dugnadskomiteen:

o Hva kan man gjøre for å generere mer inntekter til dugnaden?

o Hva er alternativene til en mindre kostbar 7.klasse-tur?

Tanker om inntektsgivende inntekter

- Fred nevner Strandryddeuka som noe elevene kan delta på og som vil gi 2000kr inntekter per

klasse (det er ca tre klasser per trinn). Dugnadskomiteen undersøker dette nærmere.

- Eline foreslår loppemarked som dugnad på 7.klassetrinn. Miljøvennlig, lite utgifter, hyggelig,

potensielt høye inntekter. Dugnadskoordinator er positiv!

5. FAUs oversikt over dokumenter, kontakter, kontrakter etc.

Morten la fram saken og ikke Eline/Christian slik som sto i agendaen. Alle FAUs dokumenter er i

Googledocs. Mappestrukturen er ganske rotete. Vi har ikke helt landa hvordan vi skal organisere

dokumentene til FAU i Google-docs. Planen er å ha en struktur klar innen høstmøtet. Saken settes på

agendaen på senere FAU-møte i vår.

6. Informasjon om FAU på skolens nettsider

Fred og kommunikasjonskomitéen har nå lagt ut informasjon på skolens nettsider. Her fremgår det

oppdatert informasjon om FAU og dugnadsmodellen. Det er også ny tekst om skole-hjem-samarbeid.

Litt utfordrende at man ikke kan legge inn undermapper når det er mange pdfer av. Funnet ut at vi

legger inn referater i en tabell to år tilbake i tid (se Hammartun). Fred og kommunikasjonsgruppa har

dialog om dette.

7. 17.mai-program

Morten har fått mail om å godkjenne 17.mai-program. Besluttet å la samme program stå som det

som var programmet i 2022. Hilde dobbeltsjekker med skolekorpset for å høre om det er

innvendinger på programmet og gir tilbakemelding til Morten som besvarer mailen.

Innspill til hvordan 17.mai-komiteen kan generere mer inntekter: loddsalg, valgfri sum for kake og

kaffe og fengende formuleringer. Maria videresender tips til 17.mai-komiteen.

Eline sender styret 17.mai-dokument om planlegging og gjennomføring av 17.mai slik at dette legges i

googledocs og er tilgjengelig for framtidige 17.mai-planleggingsgrupper.



8. Dreiebok FAU konstituering av første og andre møte

Første møte i FAU har ett formål og det er å konstituere seg. Morten har lagt inn et forslag til

dagsorden for første og andre FAU-møte. Dette ble gjennomgått for innspill.

Vi fortsetter å jobbe med dette slik at vi kan lande agenda for de to første møtene. Vi kan få tips fra

Alt du trenger å vite om Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) - Foreldreutvalget for grunnopplæringen

(foreldreutvalgene.no). Ønskelig å få gjort alt det praktiske som må gjøres og at det også tidlig

informeres om relevante forhold når det gjelder skolens arbeid med skolemiljø og skolemiljøsaker,

skole-hjem-samarbeid, forventinger til FAU, FAUs forventninger til skolen, etc.

9. Rektors hjørne

- Forebyggende enhet i politiet og SLT-koordinator har vært på 7.trinn. Dette skal gjøre

systematisk framover. Temaet er overgangen til ungdomstiden. Gode tilbakemeldinger på

opplegget.

- 6. trinn får nå besøk av barnevakten. De har opplegg på foreldremøte og for elevene i

klassen. Planen er å gjøre dette fast framover. Vurderer om det framover bør komme på

tidligere trinn.

o Tilbakemelding fra Therese om at det var en forelder i 5.trinn som snakket om dette

på et foreldremøte, og det var kjempebra. Alternativ til barnevakten som koster

penger.

- Forrige uke var det befaring ifm «hjertesone» (tiltak for å trygge skoleveien til eleven). Trygg

trafikk, eiendom, vei og trafikk fylkeskommunen, samarbeidsutvalget, skolen deltok. Så på

trafikkbildet rundt skolen. Hvor er kritiske punkt og hva bør gjøres på kort og lang sikt. Kort

oppsummert:

o Viktigste fokuset framover blir å etablere droppsoner, i tillegg til holdningsskapende

arbeid om å gå og sykle til skolen.

o Under befaringen kom det både søppelbil, varebil og håndverkere. Dette er

ubehagelig og utrygt. Når noen skal kjøre inn på skolegården i skoletiden skal de i

utgangspunktet ringe inn til administrasjonen slik at skolens ansatte kan bidra til å

sikre omgivelsene. Dette gjøres ikke alltid.

o Så også på utgangen til busslomme ut mot Hamarveien. Porten blir fort stående

åpen.

o Så på parkeringsplassen. Denne er relativt uoversiktlig.

o Elevene på befaringen påpekte at det er mange som går under brua over fredrik

collets vei i stedet for over brua.

10. KFU-møte

Saker fra KFU-møte (se vedlagt referat fra KFU-møtet):

- Det jobbes med et leseprosjekt. Har spurt om tiltak gjort på egen skole. Fra Søre Ål har vi hatt

lesevake, lesebingo og lesetre.

- Foto- og filmforbud på Røyslimoen. Ingen andre skoler på Lillehammer har tilsvarende. Se

skrivene fra Røyslimoen vedr dette vedlagt. På Røyslimoen kom initiativet fra elevene. Skolen

og FAU hang seg på. Det var noe utfordringer med å få med foreldregruppa og FAU

Røyslimoen har tatt selvkritikk på at de ikke involverte foreldre bedre i prosessen.

https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/#h-hva-bor-du-vite-som-ny-fau-representant
https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/#h-hva-bor-du-vite-som-ny-fau-representant


Fred informerer om at det var en runde på Søre Ål om dette for en tid tilbake. I

utgangspunktet har de sagt at det ikke skal filmes, men de gjør ikke noe for å håndheve dette.

Grunnen til at de ønsket forbud mot filming er at elever synes det er ubehagelig og vi vet det

blir delt (dette er ikke lov). Skolen skal ta opp saken igjen. Morten poengterer at det er viktig

at det gjøres en ordentlig prosess som får fram synspunktene til elever, lærere, foreldre, og

øvrige relevante problemstillinger. Fred orienterer FAU om hvordan de skal jobbe med saken.

11. Eventuelt

Maria informerte om FAU på foreldremøte for førskolebarn i mars. Det skal være valg av

FAU-representanter på foreldremøtet i mai. Se vedlagt skriv med informasjonspunktene hun

gjennomgikk.

12. Neste FAU-møte

8. mai kl 18


